



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
08 DECEMBER 2016

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	PERNILLA "&PILLE" TANNER
KASSÖR	LOTTA "LEJON" BERGBOM
SEKRETERARE	GUSTAV "GUSTAV LINDWALL" LINDWALL
LEDAMOT	SOFIA "KARLSSON" KARLSSON
ORDFÖRANDE DP	MARTIN "RUSKI-PATRUSKI" GARDFJELL (FRÅN 12:09)
ORDFÖRANDE F6	REBECCA "VÄLTA" SVENSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	TILDA "THELIA" SIKSTRÖM
ORDFÖRANDE SNF	VICTOR "WÅFFLAN" WÅHLSTRAND SKÄRSTRÖM
ORDFÖRANDE FOC	AGRIN HILMKIL
ORDFÖRANDE FARM	ERIK JANSSON

§1 Mötets öppnande Sebastian öppnar mötet kl.12.003.

§2 Val av justerare Tilda Sikström väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda bordet

• **Kärnstyret:**

- Sebastian har varit på KU och skrivit motionssvar.
- Pernilla har skrivit motionssvar, planerat Bandartjobang och fått sina drömmar krossade av paragraf 14.1.
- Lotta har arrat mat till sektionsmötet och hanterar anmälningar till Bandartjobanget.
- Gustav har arrat sektionsmöte och varit på lite möten.
- Sofia har hittat nya SAMO och varit på frukost hos Akademihälsan med dessa. Sedan har hon varit på möten.

• **FnollK:** är höggravida och får barn ikväll.

• **FARM:** har haft lunchföreläsning, och många intresserade F-teknologer dök upp. Har varit på ArmU och pratat med Kärledningen om FARM:s framtid.

Sebastian Bergström
Ordförande

Gustav Lindwall
Sekreterare

Tilda Sikström
Justerare



- **DP:** arrar julbord.
- **SNF:** fortsätter prata om expfys.
- **Foc:** arbetar vidare med det kontinuerliga arbetet
- **F6:** har arrat gasque. Aspkalendern är klar, och ärtsoppa har serverats.

§5 Info

- Agrin informerar om arbetet gällande Focs äskning. E-sektionen vill också sälja ett flipper till Foc. Foc har dock inte råd att köpa det här själva, och vill ekonomiskt rådslå med Lotta. Foc bedömer att flipperspelet kan kosta 18 000 kronor.
- Sofia informerar om psykisk och fysisk skyddsron, som i år sammanslagits till en enda enkät som skickas ut 18 december. Sofia vill ha punkt på sektionmötet gällande detta.
- Sebastian informerar om att Jana kommer att sitta kvar som programansvarig i tre år till.

§6 Bandartjobang På måndag är det Bandartjobang för alla sektionsaktiva som har städad under sektionsskativastädningen. Kärnstyret är huvudarrangörer, och resten av styret skall servera. Det blir **superkul**.

§7 Högtalare FnollK FnollK vill köpa nya högtalare för de pengar de har kvar. Den som FnollK har tänkt sig är ganska dyr, och flera förslag på billigare högtalare tas upp. FnollK vill ha 4,300 kronor att köpa högtalare för. Victor föreslår 4,500 kronor.

Beslut: Att FnollK får ta 4,500 kronor ur sin budget för att köpa in en ny högtalare.

§8 Kapsyllekar Sebastian påminner om att kapsyllekar fortfarande är superförbjudet. Det har förekommit kapsyllekar i sektionens lokaler. Kärnstyret har beslutat att de som var ansvariga under festligheterna där kapsyllekarna förekom får sina nycklar indragna fram till ordinarie tentamensperiod läsperiod 2.

§9 Sektionsmöte Det är idag. Den propositionen gällande intresseföreningar som har lagts är inte giltig då den berör stadgeändringar, och inte utlystes tillsammans med den preliminära kallelsen. Punkten kommer att strykas i sin helhet. Det kommer bli wok till mat.

§10 Utvärdering SaFt Pernilla säger att i hennes mening gick det bra och alla var duktiga som hjälpte till. Vi är ense om att duschtiderna på morgonen var för tidigt belagda och frukosten var för lång.



**§11 Inför halvårs-
utvärdering** Nästa möte skall vi köra halvårsutvärdering, där Sebastian föreslår att vi framför allt skall diskutera sektionstyrelsens struktur. Victor vill också diskutera synlighet utåt.

**§12 Övriga
frågor** Inga övriga frågor

§13 Nästa möte Nästa möte blir 15 december 2016.

**§14 Mötets
avslutande** Mötet avslutades av Sebastian kl. 13:00.

Sebastian Bergström
Ordförande

Gustav Lindwall
Sekreterare

Tilda Sikström
Justerare